

世界體育舞蹈總會會員 亞洲體育舞蹈總會會員

中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬下體育總會 Member of World DanceSport Federation

Member of Asian DanceSport Federation
National Sports Association of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

平等機會

香港體育舞蹈總會 (HKDSA) 致力提供平等機會予任何人,不會受年齡、性別、

婚姻狀況、家庭崗位、種族、國籍、宗教、政治聯繫和性取向等所限制。

我們會依照員工及會員的貢獻、表現和技能嘉許及獎勵他們。每位人士均會獲得

平等公平的對待。在選拔合適人選時,總會會根據客觀判斷及相關需要而作出決

定。

我們會竭盡所能確保相應的操作程序會在總會的平等機會原則下運作,也不容許

在總會環境內有任何歧視、騷擾、中傷及針對別人(使人受害的歧視)之行為。

欲知更多相關資訊,請瀏覽平等機會委員會網頁了解,或電郵

hkdancesport@gmail.com 至總會聯絡。

修定於 2022 年 3 月 9 日

**EQUAL OPPORTUNITIES** 

Hong Kong DanceSport Association (HKDSA) is an equal opportunity association and

firmly committed to providing equal opportunities for people, regardless of age,

gender, marital status, family status, race, nationality, religion, political affiliation,

sexual orientation, etc.

Our staffs and members are recognized and rewarded according to their contribution,

performance and skill. Individuals are treated equally and fairly. Selection is based

solely on objective judgment and task-related requirements.

We will take every possible measure to ensure that equal opportunity principles are

adhered to our operating process. Any behaviour of discrimination, harassment,

vilification and victimization under any circumstances in the association will not be

accepted.

For more information, please check out the website of The Equal Opportunities

Commission, or send email to us via hkdancesport@gmail.com.

Updated on 2022.3.9

Reference: https://www.eoc.org.hk/en